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Iktatószám: 23299-3/2024 

JEGYZŐKÖNYV 
Köznevelési, Szociális és Sport Bizottság; 

NYILT üléséről 
 
Felvéve: Városháza, Rendezvényterem 
Ideje: 2024. november 19-e 9 óra 
 
Jelen vannak: 
 
Dr. Hadnagy József elnök 
Pál György alelnök, képviselő 
Majorosné Juhász Eszter képviselő 
Dr. Rák Sándorné képviselő 
Kiss Tibor szakértő külső tag  
Ujjadi Péter szakértő külső tag 
Tomaschik Attila szakértő külső tag 

 
A hivatal részéről: 
 
Dr Barta Viktor jegyző 
Gál Judit alpolgármester 
Dr. Kormos Ádám Kabinet Iroda vezetője 
Dr. Nagy- Holló Eszter Jogi és Hatósági iroda vezetője 
Erdei Gyula Informatikai Iroda vezetője 
Vincze Adrienn Gazdasági iroda vezetője 
Kollár Márta költségvetési csoport vezetője 
Lovász Imre                                                   Városüzemeltetési Iroda vezetője 
Hajdúné Tóth Erika Szociális Csoport vezetője 
Szecskó Anett szociális ügyintéző 
Korsós Lajosné Városüzemeltetési Iroda csoportvezetője 
Balázs Éva Lakásügyi ügyintéző 
Berzéki Krisztina szervezési ügyintéző 
Dr. Szalóczi Ilona  Jogi és Hatósági iroda 
Solymosné Füstös Zsuzsanna kontroller 
Balázs Gábor Kabinet Iroda 
Fenyves Balázs sportügyi referens 
Merczel Éva  köznevelési ügyintéző 
Birinyi Zoltán lakásügyi ügyintéző 
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Tanácskozási joggal: 

Farkasné Juhász Margit, a Civil Kerekasztal képviselője 
Domán Dániel képviselő 
Bognár Ignác képviselő 
 

Meghívottak: 

Szabó László EKVI igazgató Egri Közszolgálatások Városi Intézménye megbízásából 
Pandlné Molnár Erika 

Denk Zoltán elnök Vízmű SC  

Dr. Fejes Szonja, EVAT Zrt, Vagyongazdálkodási divízió vezetője 
 

 Jegyzőkönyvvezető: Tóthné Dr. Kiss-Orosz Mária 

Dr. Hadnagy József 
 
Megállapítja, hogy a Bizottság tagjai közül 7 fő jelen van, így a Bizottság határozatképes.   
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Pál György képviselő urat kéri fel.  
Kéri, szavazzanak a napirendi pontok elfogadásáról. A Bizottság 7  igen szavazattal 
elfogadta a napirendeket 
  
1./Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének rendelettervezete az 
egészségügyi alapellátási körzetekről szóló 37/2016. (XI. 25.) önkormányzati rendelet 
módosításáról (KSZSB, PGÜB, KGY) 
Dr. Barta Viktor jegyző 
 
Meghívottak: 
Szabó László EKVI igazgató Egri Közszolgálatások Városi Intézménye megbízásából 
Pandlné Molnár Erika 
Dr. Báthory István Fogorvos nincs jelen 
Kovácsné Daruháti Judit ügyvezető, KEVIKO Prevenció Kft. nincs jelen 

Dr. Nagy-Holló Eszter Júlia 

Az iskola- védőnői, orvosi, illetve fogorvosi körzeteket a gyermeklétszám arányos 

elosztása miatt rendezik. Van például iskola, mely megszűnt, ezért ki kellett venni a 

rendszerből. A NEAK-tól a támogatás arányosítása végett szükséges az átalakítás. 

Bizonyos gyermeklétszám felett nem kaphatnának további támogatást, ezért próbálják 

úgy átszervezni a körzeteket, hogy a maximális támogatást le tudják hívni. A kisebb 

létszámú körzetekben a főállású körzeti gyermekorvos látja el a teendőt, míg a 

nagyobbakban a főállású iskolaorvos. Az EKVI, illetve a KEVIKO által ellátott 

körzetekben igyekeztek a gyermeklétszámot a legoptimálisabban elosztani.  

 

Farkasné Juhász Margit 

https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241119_001.zip
https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241119_001.zip
https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241119_001.zip
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Az óvodákban az iskolaorvosok jelenléte mennyire jellemző? Találkoznak ott gyerekek 

és szülők az iskolaorvossal? 

Gál Judit 

A törvényi változás hatására már nem kötelező az iskolaorvosoknak kijárni az 

intézménybe, hanem a szülők a rendelőbe viszik a gyerekeket. Abban az esetben, ha az 

óvoda problémát észlel és jelzést tesz, akkor az iskolaorvos ellátogat az intézménybe.   

Farkasné Juhász Margit 

Az egészségre nevelés lehetőségét látná ebben.  

Gál Judit 

Amikor egészséggel kapcsolatos programok vannak, akkor minden alkalommal 

meghívják az orvosokat és eleget is tesznek neki. Mindig a rendelkezésükre állnak. 

Farkasné Juhász Margit 

Az iskola- vagy a körzeti védőnőkkel van még hasonló együttműködés? 

Gál Judit 

Az utóbbiakkal. 

 Dr. Hadnagy József 

 Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak.  

Szavazás: Megállapítja, hogy a bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül a következő döntést hozta: 

 
16/2024 (XI.19) KSZSB döntés 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Köznevelési, Szociális és Sport Bizottsága 

támogatja az alábbi rendelettervezet Közgyűlés elé terjesztését  

Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének rendelettervezete az 

egészségügyi alapellátási körzetekről szóló 37/2016. (XI. 25.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 

[1] Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az önkormányzat iskola-

egészségügyi ellátási feladata körében az iskolaegészségügyi körzetek arányos 

gyermeklétszám elosztása céljából felülvizsgálja az egyes iskolafogászati, iskolaorvosi és 

iskola-védőnői körzetekhez tartozó intézményeket. 

 

[2] Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Magyarország 

Alaptörvénye 32. cikk (2) bekezdésében biztosított eredeti jogalkotói hatáskörében, a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) 

bekezdés 4. pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 
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1. § Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az egészségügyi 

alapellátási körzetekről szóló 37/2016. (XI. 25.) önkormányzati rendelete 8. § (2) 

bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

„(2) Az (1) bekezdés szerinti szerződéseket a Köznevelési, Szociális és Sport Bizottság 

előzetesen véleményezi.” 

2. § (1) Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az egészségügyi 

alapellátási körzetekről szóló 37/2016. (XI. 25.) önkormányzati rendelete 5. 

melléklete helyébe ezen rendelet 1. melléklete lép. 

(2) Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az egészségügyi 

alapellátási körzetekről szóló 37/2016. (XI. 25.) önkormányzati rendelete 6. 

melléklete helyébe ezen rendelet 2. melléklete lép. 

(3) Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az egészségügyi 

alapellátási körzetekről szóló 37/2016. (XI. 25.) önkormányzati rendelete 8. 

melléklete helyébe ezen rendelet 3. melléklete lép. 

 

3. § A rendelet 2025. január 1-jén lép hatályba. 

 

Vágner Ákos 
polgármester 

Dr. Barta Viktor 
jegyző 

 

 

 

2./Előterjesztés sportcélú támogatások elszámolásáról (KSZSB, PGÜB, KGY) 

Vágner Ákos Polgármester 

 

Meghívottak: 

Denk Zoltán elnök jelen van 

Harmati Péter elnök Egri Sportcentrum Labdarúgó Sportegyesület nincs jelen 

Pál György 

Az előterjesztés 3 db határozati javaslatot tartalmaz melyből egy borzalmas nagy 

aránytalanság derül ki. Az első egy 1, 5 millió Ft-os elszámolást tartalmaz, a másodikban 

van egy 70 millió Ft-os elszámolás a megyei harmadosztályú csapat részéről. Az egy 

oldalas szakmai beszámoló számára semmit nem mond. Az tűnik ki belőle, hogy a 

salakos pályát fel kellett újítani. Nem tudja, hány fő sportol az egyesületben, valamint 

milyen eredményei vannak, ellenben 85 millió Ft-ról van szó. Számtalan sportegyesület 

működik a városban, akik filléres problémákkal küzdenek.  

https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241119_002.zip
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Az előző közgyűlés sok hibát követett el. A „nem” szavazatával azt szeretné üzenni, hogy 

a jövőben vizsgálják meg, ki, milyen társadalmi hasznossággal bír és figyeljenek az 

arányokra. Fájó pont számára, amikor azt látja, vannak, akik néhány ezer forintos 

problémával küzdenek, másoknál pedig elfolyik a pénz.  

Dr. Hadnagy József 

Felhívja a figyelmét Pál Györgynek, hogy az Egri Sportcentrum esetében éppen 70 millió 

Ft-os visszafizetés történik. Teljes mértékben egyetértenek abban, hogy átláthatóság 

szükséges. Már legalább valamiféle szakmai beszámolót tartalmaznak az előterjesztések.  

Dr. Kormos Ádám 

Valóban visszafizetésre kerül a 70 millió Ft, így az elszámolással 15,3 millió Ft érintett, 

melyet átnézett a belső ellenőr és rendben találta.  

Bognár Ignác 

Jó lenne tudni, mire kérték a 70 millió Ft-ot, mert kirívóan magas összeg. Megforgatták 

a szóban forgó összeget vagy állt a pénz? Erre jó lenne választ kapni. Az előző 

bizottságon sem kaptak erre választ. 

Dr. Hadnagy József 

Az anyagokból azt látta, hogy az MB III-as focicsapat működésére kérték a forrást. 

Fenyves Balázs 

Két labdarúgó sportággal foglalkozó egyesület működik Egerben. A jelen elszámolással 

érintett sportegyesületben játszó felnőtt csapat a megyei III. osztály, ami országos 

hatodik osztálynak felel meg. 

Az Eger Labdarúgó Sport Kft-nek van MB III.-as felnőtt csapata.  

Az előterjesztéssel érintett sportegyesület pályázati kérelmét a szakirodán meg lehet 

tekinteni. Az akkori közgyűlés jónak ítélte és elfogadta, ennek a grémiumnak a 70 millió 

Ft befogadásáról kell döntenie, ami jókor jön a városnak. 

 Dr. Hadnagy József 

 Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak.  

Szavazás: Megállapítja, hogy 5 igen, 2 nem szavazattal, tartózkodás nélkül, a 
bizottság a következő döntést hozta: 
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17/2024 (XI.19) KSZSB döntés 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Köznevelési, Szociális és Sport Bizottsága 

támogatja az alábbi határozati javaslat Közgyűlés elé terjesztését  

Határozati javaslat (egyszerű többség): 

Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elfogadja az Egri Sportcentrum 

Labdarúgó Sportegyesület (székhelye: 3300 Eger, Deák Ferenc utca 64.) 2023. évre 

nyújtott 15.300.000 Ft, azaz Tizenötmillió-háromszázezer forint összegű, működési 

célú támogatás felhasználásáról készített elszámolását. 

Felelős:         Vágner Ákos polgármester megbízásából 

                        Dr. Kormos Ádám, Kabinet Iroda vezetője 

Határidő:      2024. november 28. 

 Dr. Hadnagy József 

Szavazás: Megállapítja, hogy 7 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a bizottság 
a következő döntést hozta: 

 
18/2024 (XI.19) KSZSB döntés 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Köznevelési, Szociális és Sport Bizottsága 

támogatja az alábbi határozati javaslat Közgyűlés elé terjesztését  

Határozati javaslat (egyszerű többség): 

Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése befogadta az Egri Sportcentrum 

Labdarúgó Sportegyesület (székhelye: 3300 Eger, Deák Ferenc utca 64.) 2024. évre 

nyújtott 70.000.000 Ft, azaz Hetvenmillió forint összegű, működési célú támogatás 

visszafizetési szándékát tartalmazó nyilatkozatot. Az Egri Sportcentrum Labdarúgó 

Sportegyesületet továbbá kötelezi a határozat kézhezvételét követő 30 napon belül a 

teljes támogatás visszafizetésére a 7555-2/2024 iktatószámú megállapodásban foglaltak 

szerint. 

Felelős:         Vágner Ákos polgármester megbízásából 

                        Dr. Kormos Ádám, Kabinet Iroda vezetője 

Határidő:      2024. november 28. 
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 Dr. Hadnagy József 

Szavazás: Megállapítja, hogy 7 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a bizottság 
a következő döntést hozta: 

: 
 
19/2024 (XI.19) KSZSB döntés 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Köznevelési, Szociális és Sport Bizottsága 

támogatja az alábbi határozati javaslat Közgyűlés elé terjesztését  

Határozati javaslat (egyszerű többség): 

Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elfogadja az Egri Vízmű Sport 

Club (székhelye: 3300 Eger, Frank Tivadar utca 5.) 2024. évre nyújtott 1.000.000 Ft, 

azaz Egymillió forint összegű, működési célú támogatás felhasználásáról készített 

elszámolását. 

Felelős:         Vágner Ákos polgármester megbízásából 

                        Dr. Kormos Ádám, Kabinet Iroda vezetője 

Határidő:      2024. november 28. 

 

3./Előterjesztés a Vakok és Gyengénlátók Integráló és Sportegyesülete 2024-es 

támogatásának módosításáról (KSZSB, PGÜB,KGY) 

Vágner Ákos Polgármester 

 

Meghívott: 

Tóthné Dr. Kiss-Orosz Mária elnök 

 Dr. Hadnagy József 

 Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak.  

Szavazás: Megállapítja, hogy a bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül a következő döntést hozta: 

 
20/2024 (XI.19) KSZSB döntés 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Köznevelési, Szociális és Sport Bizottsága 

támogatja az alábbi határozati javaslatok Közgyűlés elé terjesztését. 

Határozati javaslatok (egyszerű többség): 

1./Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elrendeli a Vakok és 

Gyengénlátók Integráló és Sportegyesülete (székhelye: 3300 Eger, Bartakovics Béla 

utca 3.) részére a 78/2024.(II.22.) közgyűlési határozat alapján 2024. évre megítélt 

https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241119_003.zip
https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241119_003.zip
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1.000.000 Ft összegű működési célú támogatás 300.000 forinttal történő csökkentését. A 

Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a 2024. április 25. napján létrejött 

Megállapodás módosításának aláírására. 

Felelős:         Vágner Ákos polgármester megbízásából 

                        Dr. Kormos Ádám, Kabinet Iroda vezetője 

Határidő:      2024. november 28. 

 

2./Határozati javaslat (egyszerű többség): 

Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 300.000 Ft, azaz háromszázezer 

forint felhalmozási célú támogatást nyújt a Vakok és Gyengénlátók Integráló és 

Sportegyesülete (székhelye: 3300 Eger, Bartakovics Béla utca 3.) részére. A felhalmozási 

célú támogatás fedezetéhez a Közgyűlés elrendeli 300.000 Ft összeg átcsoportosítását a 

II/15/3/1/5/K Sporttevékenység/Sportcélú támogatások, kiadások/Működési célú 

előirányzat/Egyéb működési célú kiadások címszámról a III. fejezet Vakok és 

Gyengénlátók Integráló és Sportegyesülete részére felhalmozási célú 

támogatás/Felhalmozási célú előirányzat/Egyéb felhalmozási célú kiadások új 

címszámra önként vállalt feladatként. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a 

támogatási szerződés aláírására. 

Felelős:         Vágner Ákos polgármester megbízásából 

                        Dr. Kormos Ádám, Kabinet Iroda vezetője 

Határidő:      2024. november 28. 

  



9 
 

 

4./Előterjesztés a korrupció elleni átláthatósági és ellenőrzési mechanizmusok 

megerősítésére (KSZSB, KIB, UB, PGÜB, KGY) 

Domán Dániel 

Domán Dániel 

Az előterjesztést minden bizottság tárgyalja és reméli, a közgyűlés is fogja. Az 

antikorrupciós szoba lehetőséget teremtene arra, nem csupán az elmúlt év, hanem az 

azt megelőző évek meghatározó eseményeihez kapcsolódó információkat, adatokat a 

képviselők akadálymentesen megkapják, a jogi keretek megtartásával.  

Dr. Barta Viktor 

A hivatal, az intézményei, illetve a cégei külön adatkezelőnek minősülnek az Info 

törvény értelmében. Éppen ezért nehezen tudná biztosítani az antikorrupciós szobában, 

hogy valamelyik cég vagy intézmény eleget tegyen az adatokhoz való hozzáféréshez. 

Közadat kiadását az adatkezelő végezheti. 

A törvény 15 napos határidőt tűz a közadatok rendelkezésre bocsátásának, viszont a 

hivatalon kívüli adatkezelés esetén ennek a határidőnek biztosan nem fognak tudni 

eleget tenni. 

Ez két fontos momentum, amit a döntés meghozatalakor figyelembe kell venni.   

Domán Dániel 

A jegyző úr által elmondottak igazak, ugyanakkor az előterjesztés nem erről szól. Az 

anyag a testületi munkának a segítése a belső mechanizmus javításával. Megerősíti az 

átláthatóságot 

Pál György 

Úgy gondolja, Domán Dániel előterjesztése jó irány. A polgármesteri hivatallal szembeni 

bizalmatlanságot a testületnek helyre kell állítani. Érti a szándékot és támogatandónak 

tartja. Helyre kell állítani a közbizalmat a testület, valamint a hivatal iránt egyaránt, hogy 

fejlődni tudjon a város. Lényeges lenne, beletekinthessenek a képviselők a 3-4 évvel 

ezelőtti anyagokba is vagy más bizottságok zárt üléses anyagaiba.  

Tomaschik Attila 

A Városháza előterében lebontásra került a kordon, javasolja máshol is tegye meg a 

polgármester úr.  

Dr. Hadnagy József 

Jó lett volna hamarabb lebontani a kordonokat, természetesen ők is ezen dolgoznak. 

  

https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241119_004.zip
https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241119_004.zip


10 
 

Bognár Ignác 

Az előző ciklusban volt olyan kezdeményezés, hogy az elmúlt 10 év kétes ügyeit vizsgáló 

bizottságot állítsanak fel. Egy ülést élt meg a grémium, miután egymást megfenyegették 

a tagok, feloszlott. Most az elmúlt 15 év kétes ügyeit vizsgáló bizottságot kellene 

létrehozni  

Farkasné Juhász Margit 

Az elmúlt időszakban történtek számára tanulságosak abból a szempontból, hogy mik 

azok a hibák, amiket nem kell elkövetni. Amikor döntéshozatal van, akkor nagyon 

alaposan meg kell vizsgálni minden kicsi részletét, hogy a közgyűlés megalapozottan 

tudjon határozni, azt akár 15 év múlva is fel tudja vállalni.  

Dr. Hadnagy József 

Egyetértés van abban úgy gondolja, hogy a korrupció ellen dolgozni szükséges és azt 

mindannyian elutasítják. A PGÜB nem támogatta az előterjesztés közgyűlés elé való 

bocsátását. A Domán képviselő úr által mondott elvvel teljes mértékben egyetértenek 

Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak.  

Szavazás: Megállapítja, hogy 2 igen, 5 nem szavazattal, tartózkodás nélkül, a 
bizottság a következő döntést hozta: 

 
21/2024 (XI.19) KSZSB döntés 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Köznevelési, Szociális és Sport Bizottsága 

NEM támogatja az alábbi határozati javaslat Közgyűlés elé terjesztését: 

Határozati javaslat: 

Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése jóváhagyja, hogy Eger Megyei Jogú 

Város Polgármesteri Hivatala székhelyén „antikorrupciós szoba” kerüljön kialakításra, 

továbbá felkéri a jegyzőt a kialakítandó helyiség használati szabályának és a korrupció 

elleni átláthatósági és ellenőrzési mechanizmusokra vonatkozó intézkedési tervnek az 

elkészítésére. 

Felelős: Dr. Barta Viktor jegyző 

Határidő: 2025. január 15. 

5./Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

ösztöndíjának megállapításáról (PGÜB, KSZB, KGY) 

Domán Dániel 

Dr. Hadnagy József 

Történt a PGÜB ülésén egy módosító indítvány, amit felolvas. 

Az önkormányzati önrész eddig 10 ezer Ft volt, ami most 12 ezer Ft-ra emelkedett. Ezt a 

PGÜB tegnapi ülésén elfogadta.   

https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241119_005.zip
https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241119_005.zip
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Domán Dániel 

Az előző közgyűlésen elhangzottak folytatása a jelen előterjesztés. 10 ezer Ft-ról 15 Ft-ra 

emelkedett volna az ösztöndíj részösszege, azonban Csákvári Antal elnök úr a 12 ezer Ft-

os módosítással élt, amit ő befogadott és megszavazta a bizottság. Ellenben felhívja a 

figyelmet, a közgyűlésen olyan pénzügyi mozgásokat fog bemutatni az elmúlt 2 

hónapból, ami rávilágít, milyen bagatell különbséget jelentett volna a 3 ezer Ft-tal több 

támogatás elfogadása.  

60 főre van kiírva az ösztöndíjpályázat, de 40 fő körüli létszámban szoktak részesülni a 

támogatásban. Tehát, még lenne egy kis mozgástér. Remélhetőleg jövőre még tudnak 

hozzátenni.  

Pál György 

Véleménye szerint ennek az előterjesztésnek nem itt van az ideje, ezt a költségvetés 

tervezésekor kellene tárgyalni és külön címszámot biztosítani. Azért nehéz, mert a múlt 

közgyűlésen, amikor beérkezett a módosító javaslat, akkor kellett volna a címszámot 

megjelölni a költségvetésben. Akkor polgármester úr azt mondta, nyitott a változtatásra, 

így a jelen bizottsági ülésen mégis van relevanciája a téma tárgyalásának. Meglepi az, 

ami történt a múlt bizottsági ülésen, valóban kicsinyességet tükröz. Gyöngyösön ez az 

összeg 25 ezer Ft, tehát 20 ezer Ft-ot tesz hozzá az önkormányzat. Eger, mint 

megyeszékhely mire tartja magát és ehhez képest kevesebb támogatást nyújt. Egertől 

jóval kisebb költségvetésből gazdálkodó települések egészen másként állnak ehhez a 

kérdéshez.  

Bognár Ignác 

A trafibox telepítésének kérdésekor sem határozták meg a szükséges címszámot a 

költségvetésben. Van arra lehetőség, hogy ezzel a későbbiekben foglalkozzanak. 

Egerben nem tudják feltölteni a rászoruló diákok létszámát, akiket támogatnának az 

ösztöndíjjal.  

Az önkormányzat által nyújtott 12 ezer Ft-hoz még hozzátehet a minisztérium az 

intézmény, a vármegye egyaránt. Ez utóbbi tehet hozzá, hiszen alig van már 

tevékenységi köre. 

A 12 ezer Ft nem méltatlan, bár valóban kicsinyes, mivel a keretbe a 15 ezer Ft is belefért 

volna.   

Tomaschik Attila 

Gyöngyösön úgy tudja, 25 ezer Ft-ot szavazott meg a közgyűlés és ehhez tesz még a 

minisztérium.  

Miután ez a szociális kérdésekkel foglalkozó bizottság, ezért lobbizniuk kellene a 

fiatalokért, akár a pénzügyi bizottsággal szemben is. Érti a költségvetés helyzetét, de a 

prioritások felállítása lényeges. 
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Majorosné Juhász Eszter 

Egyetért az összeg megemelésével, amire a polgármester úr az előző közgyűlésen nyitott 

is volt. Ugyanakkor azzal is, hogy nem most van itt az ideje. Megpróbálnak eleget tenni 

az összeg megemelésével, azonban a jelenlegi helyzet figyelembevételével kell azt 

megtenni. Nem kicsinyesség, hanem egy szándék kifejezése, amit erre a célra fordítani 

szükséges. Ez nem egy lezárt ügy, sokkal inkább egy út és a pozitívumot kellene 

észrevenni benne. 

Más városokkal történő összehasonlítással kapcsolatban az a véleménye, ott nem tudják 

mi a helyzet, Egerben pedig alkalmazkodni kell a jelen helyzethez és abból kihozni a 

maximumot.   

Pál György 

Érdemes kitekinteni a világba és megnézni, hogy máshol milyen jól működő módszerek 

vannak. 

Domán Dániel 

Ennél a témánál kicsinyesség tapasztalható, ugyanakkor más ügyekben megjelenik a 

nagyvonalúság. 

Szétnézett a környező településeken és úgy gondolja, Eger tartja magát iskolavárosnak 

és nem Gyöngyös. Szeretne stratégiában gondolkodni és ha már a megyeszékhely a 

„diákváros” akkor ez jelenjen meg az ösztöndíjakban is, és minden más intézkedésben 

is. 

 Dr. Rák Sándorné beszélt az ösztöndíjak feltételeiről korábban. Sajnos a Bursa 

Hungarica pályázatot nem lehet ilyen szempontból befolyásolni. Ellenben a testület 

gondolkodhat saját ösztöndíjban, lakhatásban, kikapcsolódási lehetőségekben 

bármiben, ami koncepcionális gondolkodást jelent az ifjúságpolitikát illetően. Ilyen 

munkában nagyon szívesen részt vesz.  

Dr. Hadnagy József 

Domán képviselő úr nyitott kapukat dönget, ugyanis csütörtökön már a második 

találkozóra fog sor kerülni az ifjúság képviselőivel. Ezt követően számtalan olyan 

koncepció van, amibe nyilvánosan fognak bevonni embereket. 

Kéri, koncentráljanak a napirendre, hiszen a közgyűlésen még megtárgyalják a témát.  

Nem tudja, melyik város tudott még ilyen gyorsan reagálni az ösztöndíj megemelésére 

ilyen költségvetési helyzetben. Furcsának tartja, amiért 1 hónap után emelnek és most 

egy újabb szempontot hoznak be a bizottsági tagok.   

Bognár Ignác 

A bizottságok összehívásának ideje rendkívüli módon befolyásolja a közgyűlés 

előkészítését.  A legutolsónak kellene lenni a PGÜB-nek, mivel csaknem minden egyéb 

bizottságban napirendre tűzött anyagot tárgyalnak. Ha nem ez lett volna a bizottsági 
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ülések sorrendje, akkor maradt volna a 15 ezer Ft-os ösztöndíj. Kéri Domán képviselő 

urat, ne fogadja el a módosítást. Amint azt Tomaschik Attila mondta, ez egy szociális 

bizottság, aminek nem kizárólag pénzügyi szempontból kell határoznia. Amennyiben ez 

a grémium a 15 ezer Ft-ot fogadná el, akkor a közgyűlés elé „A” és „B” határozati javaslat 

kerülne.  

Domán Dániel 

Van-e lehetőség a módosító javaslat befogadására? 

Dr. Barta Viktor 

Természetesen igen. Amennyiben Domán képviselő úr fenntartja az eredeti 

előterjesztésében foglaltakat, akkor a bizottságnak a 15 ezer Ft-ról kell szavaznia.  

Dr. Hadnagy József 

Előtte egy módosító javaslat szerepel, aminek a felelőse a Gazdasági Iroda vezetője. A 

bizottság abban dönt, hogy mi kerüljön a közgyűlés elé.  

Pál György 

A bizottságnak ahhoz semmi köze nincs, hogy Domán képviselő úr egyéni indítványt 

mit visz be a közgyűlés elé. A bizottság az anyagnak a tartalmáról dönt. A PGÜB tett egy 

módosító indítványt hozzá. Sok napirendi pont bekerül hivatalból a közgyűlés elé és a 

bizottságnak nem erről szükséges döntenie, hanem arról, hogy szakmailag egyetért-e az 

anyaggal.  

Dr. Barta Viktor 

A PGÜB ülésen történtek lényegesek, azonban jelen bizottságot nem befolyásolják. 

A napirendi pont Domán képviselő úr eredeti előterjesztését takarja, ahol 15 ezer Ft-ot 

javasol, így a grémium erről dönthet. Amennyiben van valakinek módosító indítványa, 

akkor arról kell határozni, de eddig itt nem hangzott el ilyen jellegű felszólalás. A PGÜB-

n tett módosítás erre a bizottságra nem vonatkozik. 

Majorosné Juhász Eszter 

Domán képviselő úr a PGÜB-n megszavazhatta, itt pedig ellene szavazhat? 

Dr. Hadnagy József 

Itt nem szavazhat, mert nem tag. Előtte egy módosító javaslat szerepel.   

Dr. Barta Viktor 

Módosító indítványt bizottsági tag tehet, az előterjesztő pedig befogadhatja. Jelenleg 

nincs módosítás. 

Dr. Hadnagy József 

Módosító javaslattal él, a PGÜB-ben elhangzott módosítással megegyezően. 
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Kéri, szavazzanak a módosító indítványról. 

Szavazás: Megállapítja, hogy 5 igen, 2 nem szavazattal, tartózkodás nélkül , a 
bizottság elfogadta a módosító indítványt. 

 
Kéri, szavazzanak a módosító indítvánnyal együtt a határozati javaslatról: 
 
Szavazás: Megállapítja, hogy 5 igen, 2 nem szavazattal, tartózkodás nélkül, a 

bizottság a következő döntést hozta: 
 

A BIZOTTSÁG ELÉ KERÜLŐ HATÁROZATI JAVASLAT 

Határozati javaslat 

Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése előzetes kötelezettséget vállal 

arra, hogy 2025-ben 9.000.000 forintot, 2026-ban 3.000.000 forintot, 2027-ben 

3.000.000 forintot biztosít a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázat 

önkormányzati ösztöndíjrész fedezetére. 

 

Felelős: Dr. Barta Viktor jegyző megbízásából 

              a Gazdasági Iroda vezetője 

 

Határidő: 2025-ben március 1.  további években a költségvetési rendelet elfogadásának 

időpontja szerint 

 

A BIZOTTSÁG ÁLTAL ELFOGADOTT HATÁROZATI JAVASLAT 

22/2024 (XI.19) KSZSB döntés 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Köznevelési, Szociális és Sport Bizottsága 

támogatja az alábbi határozati javaslat Közgyűlés elé terjesztését: 

Határozati javaslat 

Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése előzetes kötelezettséget vállal arra, 

hogy 2025-ben 6.000.000 forintot, 2026-ban 6.000.000 forintot, 2027-ben 6.00.000 

forintot-ot biztosít a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

önkormányzati ösztöndíj rész fedezetére oly módon, hogy mind az „A”, mind a „B” típusú 

pályázat esetében az önkormányzati önrész összegét havi 12.000 Ft-ban állapítja meg 

hallgatónkként. 

 

Felelős: Dr. Barta Viktor jegyző megbízásából 

              a Gazdasági Iroda vezetője 
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Határidő: 2025-ben március 1.  további években a költségvetési rendelet elfogadásának 

időpontja szerint 

6./Előterjesztés az önkormányzat és intézményei engedélyezendő létszámváltozásáról 

(PGÜB, KSZSB; KGY) 

Vágner Ákos Polgármester 

Vincze Adrienn 

A Gyermekjóléti és Bölcsődei Igazgatóság évközben kérelemmel fordult az 

önkormányzathoz az előterjesztésben szereplő létszámváltozás okán. Testületi ülés 

hiányában nem született döntés az ügyben. Két jogcímen kér létszámkeret változást az 

intézmény. Egyrészt szakmai képzést ellátó tanulókra, másrészt augusztus 5-től 2 mini 

bölcsődét működtet, amelyhez 5 fővel kéri megemelni a közalkalmazotti létszámot. A 

változás nem igényel költségvetési intézkedést. A tanulók bérét és járulékait egyéb 

támogatás finanszírozza, a bölcsődék tekintetében pedig az igazgatóság megteremti a 

fedezetét a létszámnövekedésnek.  

 Dr. Hadnagy József 

 Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. 

Szavazás: Megállapítja, hogy a bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül a következő döntést hozta: 

 
23/2024 (XI.19) KSZSB döntés 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Köznevelési, Szociális és Sport Bizottsága 

támogatja az alábbi határozati javaslatok Közgyűlés elé terjesztését  

Határozati javaslat:   

1. Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése elrendeli a Gyermekjóléti 
és Bölcsődei Igazgatóság Munka Törvénykönyve hatálya alá tartozó egyéb dolgozói 
engedélyezett létszámának megemelését az alábbiak szerint: 

13 fő kisgyermeknevelő   2024.07.01-2025.05.31. időszakra 

15 fő gondozó   2024.09.01-2026.06.30. időszakra 

A létszámváltozást a soron következő költségvetési rendelet módosításakor át 

kell vezetni. 

Felelős: Vágner Ákos polgármester 

     Vincze Adrienn Gazdasági 

Irodavezető 

Határidő: 2024. december 31. 

 

 

2. Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése elrendeli a Gyermekjóléti 
és Bölcsődei Igazgatóság közalkalmazotti szakmai (kötelező) engedélyezett 
létszám 5 fővel történő emelését. 

https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241119_006.zip
https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241119_006.zip
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A létszámváltozást a soron következő költségvetési rendelet módosításakor át 

kell vezetni. 

 

Felelős: Vágner Ákos polgármester 

    Vincze Adrienn Gazdasági Irodavezető 

Határidő: 2024. december 31. 

 

7./Tájékoztató az Önkormányzat 2024. I-III. negyedévi gazdálkodásáról (minden 

bizottság, KGY) 

Vágner Ákos Polgármester 

 Vincze Adrienn 

A tájékoztató a rendeletmódosításnak megfelelően mutatja be az eredeti, valamint a 

módosított előirányzatot. Mellette szerepeltetik az intézmények, illetve az 

önkormányzat bevételi és kiadási előirányzatainak teljesítését. 

Az önkormányzat közhatalmi működési és felhalmozási saját bevételeinek a várható 

bevételkiesése olyan mértékű – nevezetesen 1,8 milliárd Ft - ami külön döntést igényel a 

közgyűlés részéről, hogy visszaállítsák az önkormányzat stabilitását. Nem titok, az 

intézményhálózatban keletkezett megtakarításokból tudnak gazdálkodni a helyzet 

kezelésére. A bevételkiesésnek 3 fő eleme van: 

- A helyi adóbevételek kiesése. A még utolsó két hónapban befolyó adóbevételekkel 

nem számolnak, mert azok csak bizonytalan becslést jelentenek.  

-  Az ingatlanértékesítésből származó bevételből 757 millió Ft-ot terveztek a 

költségvetésben és ebből mindösszesen 44 millió Ft teljesült. Ebből az 

értékesítésből származó áfabevétel kiesése szintén több 100 millió Ft lesz. 

-  A kamatbevételek szintén elmaradnak a tervezettől, hiszen a 306 millió Ft-os 

előirányzatból 138 millió Ft teljesült.       

Dr. Hadnagy József 

Köszöni szépen a megfeszített munkát, ami jellemezte az elmúlt heteket. Reméli, sikerül 

megoldani a problémát és nyugodtabb időszak elé néznek 2025-ben, illetve 2026-ban. 

 

 

Dr. Hadnagy József 
elnök 

Pál György 
bizottsági tag 

 

Tóthné Dr. Kiss-Orosz Mária 

jegyzőkönyvvezető 

 

https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241119_007.zip
https://eger.hu/public/uploads/kszsb20241119_007.zip

